

**2026 UCI Urban Cycling World Championships/Qualification Quotas
Championnats du Monde de Cyclisme Urban UCI 2026/Quotas de qualification**

BMX Freestyle - Park

6bis.10.005	For the Park discipline (only), each National Federation shall be permitted to enter a maximum number of riders in each category, as determined by the ranking by nation closest in time to the deadline published by the UCI for each such category for the World Championships of the year in question. The maximum quota available to each National Federation defined by that quota for each category is found in the table below.
6bis.10.005	Pour la discipline Park (uniquement), chaque Fédération Nationale est autorisée à inscrire un nombre maximum de coureurs dans chaque catégorie, tel que défini par le classement par nation le plus proche de l'échéance, publié par l'UCI pour chacune de ces catégories aux Championnats du Monde de l'année en question. Le quota maximum disponible pour chaque Fédération Nationale défini par ce quota pour chaque catégorie se trouve dans le tableau ci-dessous.

The ranking by nation to determine the quota will be published on **06.10.2026** /
Le classement par nation pour déterminer le quota sera publié le **06.10.2026**.

Rank	Quota
1st to 3rd	Maximum 6 riders
4th to 6th	Maximum 5 riders
7th to 9th	Maximum 4 riders
10th to 14th	Maximum 3 riders
15th to 19th	Maximum 2 riders
Host country of the Championships (if not already qualified)	Maximum 2 riders
All others, including countries not ranked	Maximum 1 rider

* The table will be updated with the UCI Ranking by Nation of 06.10.2026

* Le tableau sera mis à jour avec le classement UCI par nation du 06.10.2026

BMX Freestyle - Flatland

The National Federations can register a maximum number of 7 riders per category / Les Fédérations Nationales peuvent inscrire un nombre maximum de 7 coureurs par catégorie.

Trials

The National Federations can register a maximum number of 5 riders per category / Les Fédérations Nationales peuvent inscrire un nombre maximum de 5 coureurs par catégorie.
